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§ 108 Dnr 2024-00055 

Upprop  

Sammanfattning 

Ordförande genomför närvarokontroll och finner att det är 31 ledamöter 
närvarande. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige fastställer att mötet har 31 tjänstgörande ledamöter. 
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§ 109 Dnr 2024-00003 

Val av justerare  

Sammanfattning 

Till att justera dagens protokoll föreslås Kenneth Bolinder (SD) och 
Madeleine Landin (S). 

 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Kenneth Bolinder (SD) och Madeleine 
Landin (S) till att justera dagens protokoll. 
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§ 110 Dnr 2024-00007 

Godkännande av dagordning  

Sammanfattning 

Föreligger dagordning daterad 2024-11-18. 

Ordförande föreslår följande förändringar: 

Som nya ärenden  

14 Avsägelse från Christel Hedlund (SD) gällande uppdraget som ersättare i 
utbildningsnämnden samt val av ny ersättare, 

15 Avsägelse från Benny Trollehjelm (SD) gällande uppdraget som ledamot 
i utbildningsnämnden samt val av ny ledamot, 

16 Avsägelse från Liselotte De Mello (SD) gällande uppdraget som 
ersättare i socialnämnden. 

Följande ärenden utgår 

17 Information från revisionen 

18 Eventuella anmälningar 

 

Talartid 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning antagen 2023-03-27 ska 
fullmäktige besluta om talartider för budgetdebatt enligt 25§ Talarordning 
och ordning vid sammanträdena 

I 25§ står bland annat följande: 

”En ledamot i fullmäktige bör hålla en talartid om maximalt tre minuter. 
Talartiden bör aldrig överskrida åtta minuter.  

Den som har rätt att delta i fullmäktiges överläggningar har också rätt till 
inlägg på högst två minuter för två replikskiften med anledning av vad en 
talare anfört. Inlägget görs omedelbart efter den talare som har ordet då 
begäran om att få göra inlägget framställs.  

Överenskommelse kan träffas om andra talartider, så som vid 
budgetdebatt.” 

 

Förslag till beslut 

Med anledning av detta föreslår ordförande en inledande talartid om 8 
minuter för respektive parti.  

Därefter har var och en möjlighet till inlägg om 5 min. plus fyra replikskiften 
om 2 minuter på annans inlägg.    
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Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna dagordningen med ordförandes 
förslag på ändringar, 

samt godkänna den föreslagna talartiden för ärende 7 Fastställande av 
budget 2025 och ekonomisk plan 2026-2027 för Bjuvs kommun 
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§ 111 Dnr 2024-00250 

Svar på medborgarförslag om hundrastgård i Ekeby 

Sammanfattning 

Kommunen har fått in ett medborgarförslag samt med en önskan om att 
bygga en hundrastgård i Ekeby. Det har även lämnats in 242 
namnunderskrifter från boende i Ekeby. 

I skrivelsen föreslås att kommunen utreder lämpliga platser inom Ekeby där 
en hundrastgård kan etableras med tanke på tillgänglighet, säkerhet och 
storlek. 

Det föreslås också att en hundrastgård bör utformas med hänsyn till 
hundars behov av lek och rörelse. 

 

Kommunstyrelsens förvaltning delar bilden av att det saknas ytor och 
platser inom kommunens tätorter där hundar kan släppas fritt under uppsikt 
i dagsläget. Att utveckla kommunens tätorter med platser för att rast hundar 
och skapa mötesplatser ligger i linje med intentionerna i kommunens 
översiktsplan och grönstrukturplan. 

Förvaltningen bedömer att det finns goda möjligheter att peka ut lämpliga 
platser för hägn i kommunens tre tätorter. Helsingborg stad har utvecklat en 
standard för placering och utformning av hundhägn som är tillämpbar i 
Bjuvs kommun.  

Då medel för att utreda, projektera och bygga hundrastgårdar i kommunens 
tre tätorter redan har lagts in i kommunens budget anses 
medborgarförslaget vara bifallet. 

 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Niklas Ögren, 2024-11-04 
Medborgarförslag, 2024-05-22 
 

Ärendet 

I skrivelsen framgår att det saknas en säker plats där hundar kan rastas fritt 
och socialisera med andra hundar. Man framhåller att en hundrastgård 
skulle främja hundars fysiska och mentala hälsa samt öka möjligheten för 
social interaktion mellan hundägare. Vidare framhåller man det regelverk 
som ställer krav på hundägare under mars till augusti håller hunden under 
extra stor uppsikt och som i praktiken innebär att hunden måste vara 
kopplad. Avsaknad av ett hundhägn i tätorten innebär att man måste resa till 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

10 (60) 

Sammanträdesdatum 

2024-11-25 
 

 

  
 

 

Justerarnas signaturer   Protokollsutdraget bestyrks 

 

anläggning i grannkommuner vilket ger ett onödigt transportbehov med 
miljöpåverkan.  

I skrivelsen föreslås att kommunen utreder en lämpliga platser inom Ekeby 
där en hundrastgård kan etableras, med tanke på tillgänglighet, säkerhet 
och storlek. 

Det föreslås också att en hundrastgård bör utformas med hänsyn till 
hundars behov av lek och rörelse. 

 

Kommunstyrelsens förvaltning delar bilden av att det saknas ytor och 
platser inom kommunens tätorter där hundar kan släppas fritt under uppsikt 
i dagsläget. Att utveckla kommunens tätorter med platser för att rast hundar 
och skapa mötesplatser ligger i linje med intentionerna i kommunens 
översiktsplan och grönstrukturplan. 

Förvaltningen bedömer att det finns goda möjligheter att peka ut lämpliga 
platser för hägn i kommunens tre tätorter. Helsingborg stad har utvecklat en 
standard för placering och utformning av hundhägn som är tillämpbar i 
Bjuvs kommun.  

Ett hägn bör utformas så att hundar inte kan lämna hägnet eller vilt kan ta 
sig in. Lämpligen används ett viltstängsel till ca 2m höjd. Hägnet ska ha en 
grind för servicefordon samt port för besökare. 

Ett hägn bör lokaliseras i anslutning till befintlig parkeringsyta då många 
besökare bedöms komma med bil. 

Ett hägn kan ha olika egenskaper och skötsel beroende på om hägnet 
placeras i parkmiljö eller på ”Natur”/Skogsmark. 

Ett hägn bör ha en storlek om 3000-5000 kvm för att ge goda förutsättningar 
till motion.  

Då medel för att utreda, projektera och bygga hundrastgårdar i kommunens 
tre tätorter redan har lagts in i kommunens budget anses 
medborgarförslaget vara bifallet. 

 

Ordförandes förslag till beslut 

Kommunstyrelsens ordförande föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att: 
medborgarförslaget härmed är bifallet.    

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att:  
medborgarförslaget härmed är bifallet.  
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Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-11-06, § 138 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att:  
medborgarförslaget härmed är bifallet.  
 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 126 

Yrkanden 

Mikael Henrysson (SD), Matthias Åkesson (M), Jörgen Johnsson (M) och 
Urban Berglund (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att medborgarförslaget härmed är bifallet.  
 

 

Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Ekonomiavdelningen 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Serviceförvaltningen 
Diariet 
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§ 112 Dnr 2024-00013 

Redovisning av partistöd utbetald 2023, beslut om 
partistöd 2025 

Sammanfattning 

Enligt kommunallagen ska utbetalda partistöd redovisas till 
kommunfullmäktige senast 6 månader efter redovisningsperiodens (1 
januari – 31 december) utgång. Fullmäktige får enligt kommunallagen 
besluta att partistöd inte ska betalas till partier som inte redovisat sitt 
partistöd.  

Den 30 juni hade samtliga fullmäktiges partier som fick partistöd 2022 
lämnat in redovisning.  

I Bjuvs kommuns regler för partistöd, antagna av kommunfullmäktige 2014-
06-12 § 54, står följande:  

 

5 § Årlig utbetalning  

Partistöd betalas ut årligen i förskott, enligt nedan, efter beslut av 
fullmäktige. Beslut att betala ut partistöd fattas av kommunfullmäktige i 
anslutning till beslut om nästa års budget.  

Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap 31 § andra stycket 
kommunallagen inte lämnats in till kommunstyrelsen inom föreskriven tid, 
senast 30 juni, utbetalas inget stöd för nästkommande år.  

Beslut att inte utbetala partistöd om redovisning inte inkommit tas i 
anslutning till beslut om nästa års budget.  

 

Kommunallagen 4 kap, 32 § Beslut om att betala ut partistöd ska fattas av 
fullmäktige minst en gång per år. Lag (2017:725).      

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Susan Elmlund, 2024-10-23  
Partistöd 2023 Bjuvs kommun 
Regler för kommunalt partistöd i Bjuvs kommun från 2015-01-01    
 

Ordförandes förslag till beslut 

Ordförande föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott föreslå 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att till de partier som 
redovisat partistöd utbetalt 2023 ska för 2025 utbetalas partistöd enligt 
Regler för kommunalt partistöd i Bjuvs kommun från 2015-01-01.       
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Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att till de partier som redovisat partistöd utbetalt 
2023 ska för 2025 utbetalas partistöd enligt Regler för kommunalt partistöd i 
Bjuvs kommun från 2015-01-01.       
 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-11-06, § 137 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att till de partier som 
redovisat partistöd utbetalt 2023 ska för 2025 utbetalas partistöd enligt 
Regler för kommunalt partistöd i Bjuvs kommun från 2015-01-01.       
 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 121 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att till de partier som redovisat partistöd 
utbetalt 2023 ska för 2025 utbetalas partistöd enligt Regler för kommunalt 
partistöd i Bjuvs kommun från 2015-01-01.       
 

 

Beslutet skickas till: 
Ekonomiavdelningen 
Kommunsekreterare 
Diariet 
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§ 113 Dnr 2024-00410 

Ställningstagande gällande Familjen Helsingborgs 
prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik 

Sammanfattning 

Kommunerna i Familjen Helsingborg har i bred samverkan tagit fram de 
prioriteringar kommunerna tillsammans driver regionalt, nationellt och 
internationellt inför den långsiktiga infrastruktur- och 
kollektivtrafikplaneringen. Prioriteringarna revideras vart fjärde år med syfte 
att vara ett underlag till nationella och regionala planer och 
trafikförsörjningsprogram. För att möta och stärka dessa prioriteringar 
arbetar vi kontinuerligt i Familjen Helsingborgs kommuner med att:  

• Ta med viktiga objekt för den regionala och nationella utvecklingen i våra 
översiktsplaner.  
• Planera ny bebyggelse i kollektivtrafik- och stationsnära läge.  
• Planera tät bebyggelse vid stationer.  
• Underlätta byten vid stationer och hållplatser samt arbeta efter ett hela 
resan-perspektiv.  
• Stärka parkeringsmöjligheter för bil och cykel i stationsnära läge.  
• Tillgänglighetsanpassa hållplatser.  
• Planera och bygga bra infrastruktur för gång och cykel.  
 
I Familjen Helsingborg utvecklar vi vår stadsbygd tillsammans. Vi skapar de 
bästa förutsättningarna för livskvalitet hos invånare och livskraft hos företag. 
Vi vågar testa nya lösningar och arbetssätt. Känslan skapar Familjen 
Helsingborg. Vi är: Bjuv Båstad Helsingborg Höganäs Klippan Landskrona 
Perstorp Svalöv Åstorp Ängelholm Örkelljunga. 

 
Förslaget har upprättats inom ramen för samverkan i familjens nätverk för 
infrastruktur och kollektivtrafik. Förslaget har fortlöpande föredragits i 
kommundirektörsnätverk och styrelse. 
 

I vissa delar har det funnits olika uppfattningar mellan kommunerna kring 
gemensamma ställningstaganden och planeringsförutsättningar samt 
utformning och beskrivning av vissa specifika åtgärder. 
Förslag till justerade skrivningar som samtliga kommuner kunde ställa sig 
bakom har förts fram och diskuterats utan att en överenskommelse har 
nåtts. 

I samband med styrelsens fastställande av förslaget har Landskrona stad, 
Bjuvs kommun och Svalövs kommun bilagt ett eget ställningstagande att 
Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inte 
ska ta utgångspunkt i Skånebilden och Greater Copenhagens trafikcharter 
samt att ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör, järnväg” och ”Fast 
förbindelse Helsingborg-Helsingör, väg” inte ska pekas ut i Familjen 
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Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inför 
planperioden 2026-2037. 

Mot bakgrund av de synpunkter som inte har tillgodosetts under 
dokumentets framtagande föreslår förvaltningen att kommunfullmäktige kan 
Godkänna Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037med tilläggen att 
ställningstagandet att prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater 
Copenhagens trafikcharter och Skånebilden (sidan 3) stryks samt att 
åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) stryks. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Niklas Ögren, 2024-10-30 
Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inför 
planperioden 2026 – 2037, 2024-05-23 
Bilaga 7 - Ställningstagande från Bjuv, Landskrona och Svalövs kommuner 
inför ärende om Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik, 2024-05-31 
 

Ärendet 

Planer 2022–2033 (Både NTI och RTI)  

I gällande nationell plan för transportsystemet perioden 2018–2029 pekas 
fem objekt ut inom Familjen Helsingborgs geografiska område. Dessa fem 
objekt är planerade samt helt eller delvis finansierade inom ramen för 
nationell plan åren 2018-2029. Det är av största vikt för Familjen 
Helsingborg, Skåne och södra Sverige att dessa fem objekt finansieras och 
genomförs inom nästa period för nationell plan för transportsystemet. 
 

Järnvägsinfrastruktur  

Utöver de fem järnvägsobjekten som är utpekade i nationell plan för 
transportsystemet prioriterar Familjen Helsingborg ett antal andra 
järnvägsobjekt. Dessa objekt är avgörande för att säkerställa dagens behov 
samt för att möta framtidens utmaningar avseende efterfrågan på kapacitet, 
robusthet och minskade restider för kollektivtrafiken och godstrafiken. 
 

Väginfrastruktur  

Vägtransportsektorn går mot en omställning till fossilfria transporter av både 

människor och gods. För att möta dagens och framtidens efterfrågan på 

trafiksäkerhet, kapacitet och robusthet för både kollektiva och individuella 

transporter prioriterar Familjen Helsingborg ett antal vägobjekt. Utöver 

dessa prioriteringar arbetar Familjen Helsingborgs kommuner aktivt med 

trimning och utveckling av viktiga stråk genom regionala 

transportinfrastrukturplanens potter för trafiksäkerhet och kollektivtrafik. 
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Tågtrafik  

För att uppnå nationella och regionala mål om ökad marknadsandel för 
kollektivtrafiken, tillgänglighet till tillväxtmotorer och regionala kärnor samt 
minskade klimatutsläpp prioriterar Familjen Helsingborg fem konkreta 
satsningar avseende tågtrafik. Dessa satsningar är avgörande för att möta 
framtidens efterfrågan på hållbara transporter och ökat resande med 
kollektivtrafiken. Satsningarna står ej i prioritetsordning. 
 

Busstrafik  

För att uppnå nationella och regionala mål om ökad marknadsandel för 
kollektivtrafiken, tillgänglighet till tillväxtmotorer och regionala kärnor samt 
minskade klimatutsläpp prioriterar Familjen Helsingborg konkreta satsningar 
avseende busstrafik. Dessa satsningar bidrar till ökad attraktivitet och 
konkurrenskraft för kollektivtrafiken vilket är en förutsättning för ett hållbart 
transportsystem. De bidrar dessutom till att uppnå det regionala målet om 
en marknadsandel för kollektivtrafiken på minst 40 % år 2030. Samtliga 
åtgärder kan förverkligas i närtid och vårt mål är att de ska genomföras 
snarast alternativt tas upp i nästa regionala trafikförsörjningsprogram. 

 

Cykel  

Familjen Helsingborgs kommuner prioriterar tillsammans satsningar för att 
uppnå säkra och gena cykelförbindelser mellan huvudorterna samt 
attraktiva leder för rekreativ cykling. Ett sammanhängande nät av cykelleder 
för pendling kompletterat med tre rekreativa cykelleder pekas ut och 
behoven för att färdigställa detta tydliggörs som inspel till regionala 
cykelvägsplanen samt till kommunernas egna cykelplaner. De utpekade 
näten innehåller befintliga cykelvägar, planerade åtgärder inom regionala 
cykelvägsplanen eller kommunala cykelplaner samt utpekade brister för 
kommunerna att arbeta vidare med tillsammans med Region Skåne och 
Trafikverket. Cykelvägnätet innehåller även kopplingar till angränsande 
kommuner och regioner utanför Familjen Helsingborg. 

Övrigt 

Utöver dessa prioriteringar pekas även Ängelholms flygplats ut samt 

åtgärder för sjöfarten 

 

Förvaltningens bedömning 

Av dokumentet framgår det att Familjen Helsingborgs prioriteringar tar 
utgångspunkt i Greater Copenhagens trafikcharter samt Skånebilden (sidan 
3). Bjuvs kommun instämmer inte med Skånebilden från 2015 och Greater 
Copenhagens trafikcharter från 2016 avseende objektet om en ny 
Öresundsförbindelse. Landskrona stads förslag om en ny 
Öresundsförbindelse – Europaspåret – uteslöts från Skånebilden och 
trafikchartern utan att det genomfördes studier, analys och utredning av 
vilka behov en ny Öresundsförbindelse ska fylla såsom redundans och ökad 
kapacitet för gods- och persontrafik samt hur trafikökningarna med Fehmarn 
Bält-förbindelsen och godsrangeringen i Skåne ska hanteras.  
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Trafikverket redovisade 1 juli 2024 sitt regeringsuppdrag om kapacitet och 
redundans för transporter över Öresund vilket inkluderade samtliga förslag 
på ny förbindelse inklusive Europaspåret. Utredningens slutsats är bland 
annat att en ny Öresundsförbindelse måste vara funktionell för både person- 
och godståg, vilket Europaspåret är enda förslaget som är. Trafikverket 
rekommenderar regeringarna i Sverige och Danmark att fortsätta arbetet 
genom att ge sina infrastrukturmyndigheter i uppdrag att förutsättningslöst 
utreda framtidens transportsystem över Öresund inklusive en ny 
Öresundsförbindelse.  
 

Förvaltningen anser att ett förutsättningslöst utredningsarbete på 
myndighetsnivå måste genomföras innan specifika förslag till ny 
Öresundsförbindelse pekas ut i dokument som Familjen Helsingborgs 
prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik. Detta är i linje med nyare 
politiska beslut såsom Greater Copenhagens handlingsplan för 2024-2025 
samt Region Skånes budgettext för 2024 som inte pekar ut specifika förslag 
till ny Öresundsförbindelse. Förvaltningen anser att dessa nyare politiska 
beslut och positionsförändringar ska vara utgångspunkt även för Familjen 
Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik framför 
Skånebilden och trafikchartern som inte är aktuella i den nuvarande 
regionala och nationella infrastrukturpolitiska kontexten.  
 

Mot bakgrund av ovanstående bedömer förvaltningen att Bjuvs kommun 
inte bör ställa sig bakom att Familjen Helsingborgs prioriteringar för 
infrastruktur och kollektivtrafik tar utgångspunkt i Skånebilden och Greater 
Copenhagens trafikcharter.  
Vidare bör åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 
16) strykas. Ett utpekande av en ny Öresundsförbindelse bör beskrivas på 
ett sätt som inte föregriper en framtida lokalisering och utformning samt en 
överenskommelse mellan regeringarna i Sverige och Danmark. 
 

Förvaltningen bedömer att kommunen kan ställa sig bakom övriga delar av 
Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inför 
planperioden 2026-2037 och föreslår att kommunfullmäktige kan Godkänna 
Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och kollektivtrafik inför 
planperioden 2026 – 2037 med tilläggen att ställningstagandet att 
prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater Copenhagens trafikcharter 
och Skånebilden (sidan 3) stryks samt att åtgärden ”Fast förbindelse 
Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) stryks. 

 

Kommunstyrelsens förvaltnings förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förvaltning föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037 med följande tillägg:  
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att ställningstagandet att prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater 
Copenhagens trafikcharter och Skånebilden (sidan 3) stryks.   
 
att åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) 
stryks.    

 

Yrkande 

Ulrika Thulin (S) yrkar att i förslag till besluts stryks orden”…med följande 
tillägg” i första punkten och yrkar avslag på de två följande att-satserna. 

Liselott Ljung (S) yrkar bifall till Ulrika Thulins (S) yrkande. 

 

Proposition 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) yrkande och 
förvaltningens förslag, och finner att arbetsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037 med följande tillägg:  
 
att ställningstagandet att prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater 
Copenhagens trafikcharter och Skånebilden (sidan 3) stryks.   
 
att åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) 
stryks.  
 

Reservation 

Ulrika Thulin (S) och Liselott Ljung (S) reserverar sig till förmån för eget 
yrkande. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-11-06, § 134 
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Yrkande 

Ulrika Thulin (S) yrkar att i förslag till besluts stryks orden”…med följande 
tillägg” i första punkten och yrkar avslag på de två följande att-satserna. 

Liselott Ljung (S), Bo Hallqvist (S) och Krister Nilsson (C) yrkar bifall till 
Ulrika Thulins (S) yrkande. 

Kenneth Bolinder (SD), Kalle Holm (SD), Christel Hedlund (SD),  Baloo 
Engström (SD), Raymond Blixt (SD), Matthias Åkesson (M), Jörgen 
Johnsson (M) och Bengt Gottschalk (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 

 

Proposition 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) yrkande och 
arbetsutskottets förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037 med följande tillägg:  
 
att ställningstagandet att prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater 
Copenhagens trafikcharter och Skånebilden (sidan 3) stryks.   
 
att åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) 
stryks.  

 

Reservation 

Ulrika Thulin (S), Liselott Ljung (S), Bo Hallqvist (S) och Krister Nilsson (C) 
reserverar sig till förmån för eget yrkande. 
 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 122  

Deltar inte i beslutet 

Urban Berglund (KD) meddelar att han inte deltar i beslutet. 
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Yrkanden 

Mikael Henrysson (SD), Matthias Åkesson (M), Kenneth Bolinder (SD) och 
Jörgen Johnsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Christer Landin (S) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Krister Nilsson (C) yrkar avslag på de två att-satserna i kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Anders Ljung (S) yrkar bifall till Christer Landins (S) yrkande. 

Anders Månsson (S) yrkar bifall till Krister Nilssons (C) yrkande. 

 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på Christer Landins (S) yrkande och Krister 
Nilssons (C) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
Krister Nilssons (C) yrkande. 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Krister 
Nilssons (C) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

 

Votering 

Votering begärs och ska genomföras. 

JA = kommunstyrelsens förslag 

NEJ = Krister Nilssons (C) yrkande 

 

Omröstningsresultat 

Omröstningen gav följande resultat vilket framgår av voteringslistan: 

./. 18 JA-röster, 11 NEJ-röster och 2 AVSTÅR 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att:  
 
godkänna Familjen Helsingborgs prioriteringar för infrastruktur och 
kollektivtrafik inför planperioden 2026 – 2037 med följande tillägg:  
 
att ställningstagandet att prioriteringarna tar sin utgångspunkt i Greater 
Copenhagens trafikcharter och Skånebilden (sidan 3) stryks.   
 
att åtgärden ”Fast förbindelse Helsingborg-Helsingör” (sidan 10 och 16) 
stryks.  
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Reservation  

Leif Johansson (V), Anders Månsson (S), Liselott Ljung (S), Kai 
Christiansen (S), Anders Ljung (S), Liselott Bergwall Rehnstrand (S), Terhi 
Laine (S), Madeleine Landin (S), Patrik Söderberg (S), Inga Bakken (S) och 
Krister Nilsson (C) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 

 

 

Beslutet skickas till: 
Regionala utvecklingsnämnden 
Sekretariatet Familjen Helsingborg – Christian Dahlman 
Landskrona stad 
Svalövs kommun 
Diariet 
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§ 114 Dnr 2024-00016 

Fastställande av budget 2025 och ekonomisk plan 
2026-2027 för Bjuvs kommun 

Sammanfattning 

Förslag till budget 2025 och ekonomisk plan 2026 – 2027 har utarbetats 
utifrån förutsättningarna och underlagen som presenterades på 
budgetupptakt, budgetdialoger och därefter meddelade kompletteringar. 
Förslaget har sammanställts av kommunstyrelsens förvaltning till ett samlat 
förslag som härmed överlämnas för beslut. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Anders Björklund, 2024-10-30 
Budget 2025 och ekonomisk plan 2026-2027 för Bjuvs kommun 
Investeringssammanställning 
Budget 2025, Samverkan för Bjuv 
 

Ärendet 

Förslaget till budget 2025 har arbetats fram utifrån en process som utgår 
från både verksamhetsmässiga och ekonomiska förutsättningar. 

Kommunens verksamhet har analyserats utifrån jämförande nyckeltal och 
långsiktigt behov av resultat, självfinansiering av investeringar och 
budgetföljsamhet för att klara välfärdens finansiering på sikt. Budgeten 
bygger på prognos för skatter och generella statsbidrag för kommande år. 

Utifrån denna analys har nämnderna tilldelats preliminära ramar och det har 
tagits fram en preliminär budget med plan för verksamheten och ekonomi. 

 

Kommunstyrelsens förvaltnings förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förvaltning föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta: 

att anta kommunens övergripande mål 

att godkänna driftbudgetanslaget för respektive nämnd för år 2025 och plan 
för 2026 – 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att fastställa resultatet i 2025 års driftbudgetanslag till totalt 18 924 tkr i den 
skattefinansierade verksamheten 

att fastställa budgeterat resultatet i den avgiftsfinansierade delen (VA-
verksamheten) till 0 tkr 
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att godkänna resultatbudget, balansbudget och finansieringsbudget för 2025 
och plan för 2026 och 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att godkänna investeringsbudget för år 2025 och plan för 2026 och 2027 i 
enlighet med föreliggande förslag 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera högst 2 mnkr avseende 
investeringsprojekt 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera 17,5 mnkr inom anslaget 
utrymme KS till förfogande 

att fastställa internräntan för år 2025 till 3,0 %  

att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 kr 
(nittiotre miljoner kronor) 

att kommunstyrelsen under år 2025 har rätt att omsätta lån, d v s låna upp 
motsvarande belopp som förfaller till betalning under år 2025 

att uppdra åt samtliga nämnder och styrelsen att med utgångspunkt i 
kommunfullmäktiges mål formulera nämndmål samt fastställa nämndens 
budget senast den 31 december 2024 

att nämnderna ska hålla budget. Vid negativ avvikelse ska redovisningen 
kompletteras med förslag till åtgärder så att resultatet vid årets utgång 
uppvisar budget i balans 
 
 
 
 
att ge kommunfullmäktiges revision följande specifika uppdrag: 
 

- att följa upp de uppdrag som gavs förra året för att se om 
åtgärderna haft avsedd verkan 

- att genomlysa ”projektprocessen” för att säkerställa en 
effektiv process 
 

 
att ge kommunstyrelsen följande specifika uppdrag:  
 

- att ta fram en ny vision för Bjuv (för att ersätta Bjuv vision 
2030) 

- att aktivt arbeta för att synliggöra Bjuvs kommun som en 
attraktiv kommun att bo och verka i 

- att komplettera pågående ISO-arbete med ISO-27001 
(Informationssäkerhet) 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 
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- att genomföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 
- att genomföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 
- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende service, 

tillgänglighet och bemötande 
- att vid identifiering av tillämpningar, metoder eller 

arbetssätt i andra kommuner eller verksamheter vilka är 
bättre än befintliga så ska dessa införas 

- att fortsätta samverkan med näringslivet för att klättra i 
näringslivsranking inom företagsklimat 

- att fortsätta satsa på kommunens trygghetsinsatser med 
åtgärder som motverkar otrygghet 

- att bygga ut kommunens kameraövervakning för en ökad 
upplevd trygghet 

- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende tekniska 
lösningar för att samordna förvaltningarnas digitalisering 

- att fortsätta arbeta med offentlig upphandling som 
strategiskt verktyg för inköp för förbättrad ekonomi och 
höjd kvalité 

- att tillämpa funktion för upphandling och att köpa 
rättigheter att nyttja i stället för att äga företagsidéerna  

- att verka för att tillsammans med arbetsgivare i 
kommunen möjliggöra för unga att etablera sig på 
arbetsmarknaden 

- att ta fram och besluta om en uppdaterad och relevant 
bevarandeplan för att bättre spegla dagens verklighet  

- att ta ett samlat krafttag mot oseriösa fastighetsägare  
- att etablera destination som en uttalad del av 

näringslivsutvecklingen 
- att uppdatera kommunens näringslivsprogram 
- att tillsammans med kultur- och fritidsförvaltningen införa 

en näringslivs- och turismpolicy 
- att säkerställa att samtliga nämnder medverkar till att 

erbjuda feriepraktikplatser och sommarjobb 
- att ta fram och implementera riktlinjer för ökad 

trädplantering 
- att med särskilda medel plantera träd under våren 2025 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny konstgräsplan 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge servicenämnden följande specifika uppdrag: 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

25 (60) 

Sammanträdesdatum 

2024-11-25 
 

 

  
 

 

Justerarnas signaturer   Protokollsutdraget bestyrks 

 

- att tillsammans med bygg- och miljönämnden ta fram ny 
process för att återanvända ramper, trapphissar etc. som 
invånare önskar återlämna 

- att fortsätta arbetet med säsongsdekoration i samtliga 
kommundelar  

- att fortsätta utveckla och färdigställa skötselplaner för 
kommunens gemensamma ytor och anläggningar inför 
sommarsäsongen 2025 

- att vid beslut om nyetablering eller upprustning av parker, 
naturområde och grönytor beakta möjligheten till 
naturlekplatser för barn 

- att tillsammans med utbildningsnämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden säkerställa 
att det finns ändamålsenliga utegym i samtliga 
kommundelar 

- att inventera befintlig maskinpark för att säkerställa så att 
endast nödvändiga och maskiner som används finns 

- att säkerställa att en gemensam bilpool för kommunen och 
Omsorg i Bjuv AB är i drift till halvårsskiftet 2025 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny hundrastgård i 
varje kommundel inför sommaren 2025 
 

 
att ge kultur- och fritidsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta utveckla konsthallen för att främja det 
kulturella utbudet och attrahera besökare till vår kommun 

- att tillsammans med socialnämnden och 
utbildningsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger 
till fler skolor 

- att fortsätta erbjuda lovaktiviteter på samtliga skollov i alla 
kommundelar för att möjliggöra att så många barn och 
unga som möjligt kan ta del av aktiviteterna 

- att fortsätta utveckla satsningen på MBU- människan 
bakom uniformen  

- att etablera Skol-IF på alla grundskolor F-9 
- att tillsammans med kommunstyrelsen införa en 

näringslivs- och turismpolicy 
- att tillsammans med servicenämnden säkerställa att det 

finns ändamålsenliga utegym i samtliga kommundelar 
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- att tillsammans med kommunstyrelsens      
samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge utbildningsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta ha en riktad satsning på elevhälsan för att i 
nära samverkan med pedagogerna erbjuda det stöd och 
hjälp som behövs för att kunna slutföra grundskolan 

- att tillsammans med medarbetarna vidareutveckla 
aktiviteten Motivationslyftet 

- att tillsammans med socialnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att genomföra åtgärder för att nå högre studiero genom att 
införa resursskola 

- att implementera en fritidsplan till starten för höstterminen 
2025 för att säkerställa en god kvalitet inom verksamheten 
på alla fritidshem 

- att erbjuda läxhjälp som en del av 
fritidshemsverksamheten 

- att i samarbete med socialnämnden se över hur 
föräldrastöd kan stärkas och knytas an till befintliga 
insatser som sker i kommunen 

- att undersöka möjligheterna till att utveckla en högre 
utbildning inom cirkulär livsmedelsproduktion 

- att etablera en ny i ur och skur- eller uteförskola i varje 
kommundel 

- att införa AI-hjälpmedel som en självklar del i skolarbetet i 
pedagogiskt syfte för att ge varje elev möjlighet att nå 
framgång i sina studier  

- att tillsammans med servicenämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

 
 
 
att ge bygg- och miljönämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att med extra tilldelade medel genomföra fortsatt utökad 
tillsyn mot skräpiga fastigheter 

- att tillsammans med servicenämnden ta fram ny process 
där tidsaspekt i relation till förändrat liv är en viktig del för 
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att återta och återanvända ramper, trapphissar etc som 
invånare önskar återlämna 

- att vid bygglovsprövning införa tillämpning av 
helhetsbedömning utifrån såväl enskilda som allmänna 
intressen 

 
 
 
att ge socialnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta det förebyggande sociala arbetet på fältet och 
återrapportera effekterna av satsningen 

- att fortsätta det proaktiva arbetet för att motverka ofrivillig 
ensamhet och återrapportera effekterna av satsningen 

- att tillsammans med utbildningsnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att införa kvalitetssäkring minst i likhet med 
Silviacertifieringens kravställningar i verksamheten senast 
halvårsskiftet 2025  

- att införa och tillämpa riktlinjer för motprestationer vid 
bidrag och försörjningsstöd 

- att lära av de kommuner som infört aktivitetsplikt för att 
implementera en effektiv modell för att arbetslösa ska ta 
sig närmare och ut på arbetsmarknaden 

- att i samverkan med utbildningsnämnden utreda hur en 
nära och bred samverkan för att stötta barn och deras 
familjer förebyggande kan införas 

- att utöka det proaktiva arbetet för att stötta och stärka 
familjer i syfte att minska risk för placeringar 

- att aktivt arbeta för att rekrytera fler familjehem 
- att stärka kommunens familjehem och prioritera lokala 

lösningar som kan möta barnets behov på ett hållbart och 
kostnadseffektivt sätt, före andra mer kostsamma insatser 

- att säkerställa att ersättning för placerade individer är i 
paritet med SKR:s riktlinjer. 
 

Yrkande 

Ulrika Thulin (S) och Liselott Ljung (S) yrkar bifall till Samverkan för Bjuvs 
förslag till budget. 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på Samverkan för Bjuvs förslag till budget 
och förvaltningens förslag, och finner att arbetsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta: 

att anta kommunens övergripande mål 

att godkänna driftbudgetanslaget för respektive nämnd för år 2025 och plan 
för 2026 – 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att fastställa resultatet i 2025 års driftbudgetanslag till totalt 18 924 tkr i den 
skattefinansierade verksamheten 

att fastställa budgeterat resultatet i den avgiftsfinansierade delen (VA-
verksamheten) till 0 tkr 

att godkänna resultatbudget, balansbudget och finansieringsbudget för 2025 
och plan för 2026 och 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att godkänna investeringsbudget för år 2025 och plan för 2026 och 2027 i 
enlighet med föreliggande förslag 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera högst 2 mnkr avseende 
investeringsprojekt 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera 17,5 mnkr inom anslaget 
utrymme KS till förfogande 

att fastställa internräntan för år 2025 till 3,0 %  

att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 kr 
(nittiotre miljoner kronor) 

att kommunstyrelsen under år 2025 har rätt att omsätta lån, d v s låna upp 
motsvarande belopp som förfaller till betalning under år 2025 

att uppdra åt samtliga nämnder och styrelsen att med utgångspunkt i 
kommunfullmäktiges mål formulera nämndmål samt fastställa nämndens 
budget senast den 31 december 2024 

att nämnderna ska hålla budget. Vid negativ avvikelse ska redovisningen 
kompletteras med förslag till åtgärder så att resultatet vid årets utgång 
uppvisar budget i balans 
 
 
 
 
att ge kommunfullmäktiges revision följande specifika uppdrag: 
 

- att följa upp de uppdrag som gavs förra året för att se om 
åtgärderna haft avsedd verkan 

- att genomlysa ”projektprocessen” för att säkerställa en 
effektiv process 
 

 
att ge kommunstyrelsen följande specifika uppdrag:  
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- att ta fram en ny vision för Bjuv (för att ersätta Bjuv vision 

2030) 
- att aktivt arbeta för att synliggöra Bjuvs kommun som en  

attraktiv kommun att bo och verka i 
- att komplettera pågående ISO-arbete med ISO-27001 

(Informationssäkerhet) 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 
- att genomföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 
- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende service, 

tillgänglighet och bemötande 
- att vid identifiering av tillämpningar, metoder eller 

arbetssätt i andra kommuner eller verksamheter vilka är 
bättre än befintliga så ska dessa införas 

- att fortsätta samverkan med näringslivet för att klättra i 
näringslivsranking inom företagsklimat 

- att fortsätta satsa på kommunens trygghetsinsatser med 
åtgärder som motverkar otrygghet 

- att bygga ut kommunens kameraövervakning för en ökad 
upplevd trygghet 

- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende tekniska 
lösningar för att samordna förvaltningarnas digitalisering 

- att fortsätta arbeta med offentlig upphandling som 
strategiskt verktyg för inköp för förbättrad ekonomi och 
höjd kvalité 

- att tillämpa funktion för upphandling och att köpa 
rättigheter att nyttja i stället för att äga företagsidéerna  

- att verka för att tillsammans med arbetsgivare i 
kommunen möjliggöra för unga att etablera sig på 
arbetsmarknaden 

- att ta fram och besluta om en uppdaterad och relevant 
bevarandeplan för att bättre spegla dagens verklighet  

- att ta ett samlat krafttag mot oseriösa fastighetsägare  
- att etablera destination som en uttalad del av 

näringslivsutvecklingen 
- att uppdatera kommunens näringslivsprogram 
- att tillsammans med kultur- och fritidsförvaltningen införa 

en näringslivs- och turismpolicy 
- att säkerställa att samtliga nämnder medverkar till att 

erbjuda feriepraktikplatser och sommarjobb 
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- att ta fram och implementera riktlinjer för ökad 
trädplantering 

- att med särskilda medel plantera träd under våren 2025 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny konstgräsplan 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge servicenämnden följande specifika uppdrag: 

- att tillsammans med bygg- och miljönämnden ta fram ny 
process för att återanvända ramper, trapphissar etc. som 
invånare önskar återlämna 

- att fortsätta arbetet med säsongsdekoration i samtliga 
kommundelar  

- att fortsätta utveckla och färdigställa skötselplaner för 
kommunens gemensamma ytor och anläggningar inför 
sommarsäsongen 2025 

- att vid beslut om nyetablering eller upprustning av parker, 
naturområde och grönytor beakta möjligheten till 
naturlekplatser för barn 

- att tillsammans med utbildningsnämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden säkerställa 
att det finns ändamålsenliga utegym i samtliga 
kommundelar 

- att inventera befintlig maskinpark för att säkerställa så att 
endast nödvändiga och maskiner som används finns 

- att säkerställa att en gemensam bilpool för kommunen och 
Omsorg i Bjuv AB är i drift till halvårsskiftet 2025 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny hundrastgård i 
varje kommundel inför sommaren 2025 
 

 
att ge kultur- och fritidsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta utveckla konsthallen för att främja det 
kulturella utbudet och attrahera besökare till vår kommun 

- att tillsammans med socialnämnden och 
utbildningsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger 
till fler skolor 
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- att fortsätta erbjuda lovaktiviteter på samtliga skollov i alla 
kommundelar för att möjliggöra att så många barn och 
unga som möjligt kan ta del av aktiviteterna 

- att fortsätta utveckla satsningen på MBU- människan 
bakom uniformen  

- att etablera Skol-IF på alla grundskolor F-9 
- att tillsammans med kommunstyrelsen införa en 

näringslivs- och turismpolicy 
- att tillsammans med servicenämnden säkerställa att det 

finns ändamålsenliga utegym i samtliga kommundelar 
- att tillsammans med kommunstyrelsens      

samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge utbildningsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta ha en riktad satsning på elevhälsan för att i 
nära samverkan med pedagogerna erbjuda det stöd och 
hjälp som behövs för att kunna slutföra grundskolan 

- att tillsammans med medarbetarna vidareutveckla 
aktiviteten Motivationslyftet 

- att tillsammans med socialnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att genomföra åtgärder för att nå högre studiero genom att 
införa resursskola 

- att implementera en fritidsplan till starten för höstterminen 
2025 för att säkerställa en god kvalitet inom verksamheten 
på alla fritidshem 

- att erbjuda läxhjälp som en del av 
fritidshemsverksamheten 

- att i samarbete med socialnämnden se över hur 
föräldrastöd kan stärkas och knytas an till befintliga 
insatser som sker i kommunen 

- att undersöka möjligheterna till att utveckla en högre 
utbildning inom cirkulär livsmedelsproduktion 

- att etablera en ny i ur och skur- eller uteförskola i varje 
kommundel 

- att införa AI-hjälpmedel som en självklar del i skolarbetet i 
pedagogiskt syfte för att ge varje elev möjlighet att nå 
framgång i sina studier  

- att tillsammans med servicenämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 
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att ge bygg- och miljönämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att med extra tilldelade medel genomföra fortsatt utökad 
tillsyn mot skräpiga fastigheter 

- att tillsammans med servicenämnden ta fram ny process 
där tidsaspekt i relation till förändrat liv är en viktig del för 
att återta och återanvända ramper, trapphissar etc som 
invånare önskar återlämna 

- att vid bygglovsprövning införa tillämpning av 
helhetsbedömning utifrån såväl enskilda som allmänna 
intressen 

 
 
 
att ge socialnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta det förebyggande sociala arbetet på fältet och 
återrapportera effekterna av satsningen 

- att fortsätta det proaktiva arbetet för att motverka ofrivillig 
ensamhet och återrapportera effekterna av satsningen 

- att tillsammans med utbildningsnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att införa kvalitetssäkring minst i likhet med 
Silviacertifieringens kravställningar i verksamheten senast 
halvårsskiftet 2025  

- att införa och tillämpa riktlinjer för motprestationer vid 
bidrag och försörjningsstöd 

- att lära av de kommuner som infört aktivitetsplikt för att 
implementera en effektiv modell för att arbetslösa ska ta 
sig närmare och ut på arbetsmarknaden 

- att i samverkan med utbildningsnämnden utreda hur en 
nära och bred samverkan för att stötta barn och deras 
familjer förebyggande kan införas 

- att utöka det proaktiva arbetet för att stötta och stärka 
familjer i syfte att minska risk för placeringar 

- att aktivt arbeta för att rekrytera fler familjehem 
- att stärka kommunens familjehem och prioritera lokala 

lösningar som kan möta barnets behov på ett hållbart och 
kostnadseffektivt sätt, före andra mer kostsamma insatser 

- att säkerställa att ersättning för placerade individer är i 
paritet med SKR:s riktlinjer. 
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Reservation 

Ulrika Thulin (S) och Liselott Ljung (S) reserverar sig till förmån för eget 
yrkande. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-11-06, § 136 
 

Redaktionell ändring 

”att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 
kr (nittiotre miljoner kronor)” ska revideras till  
”att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 
kr (etthundratrettionio miljoner kronor)”. 

Yrkande 

Ulrika Thulin (S), Liselott Ljung (S), Bo Hallqvist (S) och Krister Nilsson (C) 
yrkar bifall till Samverkan för Bjuvs förslag till budget. 

Kenneth Bolinder (SD), Kalle Holm (SD), Christel Hedlund (SD), Baloo 
Engström (SD), Raymond Blixt (SD), Matthias Åkesson (M), Jörgen 
Johnsson (M) och Bengt Gottschalk (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på Samverkan för Bjuvs förslag till budget 
och arbetsutskottets förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

att anta kommunens övergripande mål 

att godkänna driftbudgetanslaget för respektive nämnd för år 2025 och plan 
för 2026 – 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att fastställa resultatet i 2025 års driftbudgetanslag till totalt 18 924 tkr i den 
skattefinansierade verksamheten 

att fastställa budgeterat resultatet i den avgiftsfinansierade delen (VA-
verksamheten) till 0 tkr 

att godkänna resultatbudget, balansbudget och finansieringsbudget för 2025 
och plan för 2026 och 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att godkänna investeringsbudget för år 2025 och plan för 2026 och 2027 i 
enlighet med föreliggande förslag 
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att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera högst 2 mnkr avseende 
investeringsprojekt 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera 17,5 mnkr inom anslaget 
utrymme KS till förfogande 

att fastställa internräntan för år 2025 till 3,0 %  

att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 kr 
(etthundratrettionio miljoner kronor) 

att kommunstyrelsen under år 2025 har rätt att omsätta lån, d v s låna upp 
motsvarande belopp som förfaller till betalning under år 2025 

att uppdra åt samtliga nämnder och styrelsen att med utgångspunkt i 
kommunfullmäktiges mål formulera nämndmål samt fastställa nämndens 
budget senast den 31 december 2024 

att nämnderna ska hålla budget. Vid negativ avvikelse ska redovisningen 
kompletteras med förslag till åtgärder så att resultatet vid årets utgång 
uppvisar budget i balans 
 
 
 
 
att ge kommunfullmäktiges revision följande specifika uppdrag: 
 

- att följa upp de uppdrag som gavs förra året för att se om 
åtgärderna haft avsedd verkan 

- att genomlysa ”projektprocessen” för att säkerställa en 
effektiv process 
 

 
att ge kommunstyrelsen följande specifika uppdrag:  
 

- att ta fram en ny vision för Bjuv (för att ersätta Bjuv vision 
2030) 

- att aktivt arbeta för att synliggöra Bjuvs kommun som en 
attraktiv kommun att bo och verka i 

- att komplettera pågående ISO-arbete med ISO-27001 
(Informationssäkerhet) 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 
- att genomföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 
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- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende service, 
tillgänglighet och bemötande 

- att vid identifiering av tillämpningar, metoder eller 
arbetssätt i andra kommuner eller verksamheter vilka är 
bättre än befintliga så ska dessa införas 

- att fortsätta samverkan med näringslivet för att klättra i 
näringslivsranking inom företagsklimat 

- att fortsätta satsa på kommunens trygghetsinsatser med 
åtgärder som motverkar otrygghet 

- att bygga ut kommunens kameraövervakning för en ökad 
upplevd trygghet 

- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende tekniska 
lösningar för att samordna förvaltningarnas digitalisering 

- att fortsätta arbeta med offentlig upphandling som 
strategiskt verktyg för inköp för förbättrad ekonomi och 
höjd kvalité 

- att tillämpa funktion för upphandling och att köpa 
rättigheter att nyttja i stället för att äga företagsidéerna  

- att verka för att tillsammans med arbetsgivare i 
kommunen möjliggöra för unga att etablera sig på 
arbetsmarknaden 

- att ta fram och besluta om en uppdaterad och relevant 
bevarandeplan för att bättre spegla dagens verklighet  

- att ta ett samlat krafttag mot oseriösa fastighetsägare  
- att etablera destination som en uttalad del av 

näringslivsutvecklingen 
- att uppdatera kommunens näringslivsprogram 
- att tillsammans med kultur- och fritidsförvaltningen införa 

en näringslivs- och turismpolicy 
- att säkerställa att samtliga nämnder medverkar till att 

erbjuda feriepraktikplatser och sommarjobb 
- att ta fram och implementera riktlinjer för ökad 

trädplantering 
- att med särskilda medel plantera träd under våren 2025 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny konstgräsplan 
- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 

servicenämnden bygga en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge servicenämnden följande specifika uppdrag: 

- att tillsammans med bygg- och miljönämnden ta fram ny 
process för att återanvända ramper, trapphissar etc. som 
invånare önskar återlämna 

- att fortsätta arbetet med säsongsdekoration i samtliga 
kommundelar  
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- att fortsätta utveckla och färdigställa skötselplaner för 
kommunens gemensamma ytor och anläggningar inför 
sommarsäsongen 2025 

- att vid beslut om nyetablering eller upprustning av parker, 
naturområde och grönytor beakta möjligheten till 
naturlekplatser för barn 

- att tillsammans med utbildningsnämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden säkerställa 
att det finns ändamålsenliga utegym i samtliga 
kommundelar 

- att inventera befintlig maskinpark för att säkerställa så att 
endast nödvändiga och maskiner som används finns 

- att säkerställa att en gemensam bilpool för kommunen och 
Omsorg i Bjuv AB är i drift till halvårsskiftet 2025 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny hundrastgård i 
varje kommundel inför sommaren 2025 
 

 
att ge kultur- och fritidsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta utveckla konsthallen för att främja det 
kulturella utbudet och attrahera besökare till vår kommun 

- att tillsammans med socialnämnden och 
utbildningsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger 
till fler skolor 

- att fortsätta erbjuda lovaktiviteter på samtliga skollov i alla 
kommundelar för att möjliggöra att så många barn och 
unga som möjligt kan ta del av aktiviteterna 

- att fortsätta utveckla satsningen på MBU- människan 
bakom uniformen  

- att etablera Skol-IF på alla grundskolor F-9 
- att tillsammans med kommunstyrelsen införa en 

näringslivs- och turismpolicy 
- att tillsammans med servicenämnden säkerställa att det 

finns ändamålsenliga utegym i samtliga kommundelar 
- att tillsammans med kommunstyrelsens      

samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
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att ge utbildningsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta ha en riktad satsning på elevhälsan för att i 
nära samverkan med pedagogerna erbjuda det stöd och 
hjälp som behövs för att kunna slutföra grundskolan 

- att tillsammans med medarbetarna vidareutveckla 
aktiviteten Motivationslyftet 

- att tillsammans med socialnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att genomföra åtgärder för att nå högre studiero genom att 
införa resursskola 

- att implementera en fritidsplan till starten för höstterminen 
2025 för att säkerställa en god kvalitet inom verksamheten 
på alla fritidshem 

- att erbjuda läxhjälp som en del av 
fritidshemsverksamheten 

- att i samarbete med socialnämnden se över hur 
föräldrastöd kan stärkas och knytas an till befintliga 
insatser som sker i kommunen 

- att undersöka möjligheterna till att utveckla en högre 
utbildning inom cirkulär livsmedelsproduktion 

- att etablera en ny i ur och skur- eller uteförskola i varje 
kommundel 

- att införa AI-hjälpmedel som en självklar del i skolarbetet i 
pedagogiskt syfte för att ge varje elev möjlighet att nå 
framgång i sina studier  

- att tillsammans med servicenämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

 
 
 
att ge bygg- och miljönämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att med extra tilldelade medel genomföra fortsatt utökad 
tillsyn mot skräpiga fastigheter 

- att tillsammans med servicenämnden ta fram ny process 
där tidsaspekt i relation till förändrat liv är en viktig del för 
att återta och återanvända ramper, trapphissar etc som 
invånare önskar återlämna 

- att vid bygglovsprövning införa tillämpning av 
helhetsbedömning utifrån såväl enskilda som allmänna 
intressen 
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att ge socialnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta det förebyggande sociala arbetet på fältet och 
återrapportera effekterna av satsningen 

- att fortsätta det proaktiva arbetet för att motverka ofrivillig 
ensamhet och återrapportera effekterna av satsningen 

- att tillsammans med utbildningsnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att införa kvalitetssäkring minst i likhet med 
Silviacertifieringens kravställningar i verksamheten senast 
halvårsskiftet 2025  

- att införa och tillämpa riktlinjer för motprestationer vid 
bidrag och försörjningsstöd 

- att lära av de kommuner som infört aktivitetsplikt för att 
implementera en effektiv modell för att arbetslösa ska ta 
sig närmare och ut på arbetsmarknaden 

- att i samverkan med utbildningsnämnden utreda hur en 
nära och bred samverkan för att stötta barn och deras 
familjer förebyggande kan införas 

- att utöka det proaktiva arbetet för att stötta och stärka 
familjer i syfte att minska risk för placeringar 

- att aktivt arbeta för att rekrytera fler familjehem 
- att stärka kommunens familjehem och prioritera lokala 

lösningar som kan möta barnets behov på ett hållbart och 
kostnadseffektivt sätt, före andra mer kostsamma insatser 

- att säkerställa att ersättning för placerade individer är i 
paritet med SKR:s riktlinjer. 
 

 

Reservation 

Ulrika Thulin (S), Liselott Ljung (S), Bo Hallqvist (S) och Krister Nilsson (C) 
reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 123 

Yrkanden 

Mikael Henrysson (SD), Matthias Åkesson (M), Baloo Engström (SD), 
Kenneth Bolinder (SD), Kalle Holm (SD), Linda Farrelly (M), Jörgen 
Johnsson (M), Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) och Andrej Schönbäck 
(M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Liselott Ljung (S), Urban Berglund (KD), Leif Johansson (V), Krister Nilsson 
(C), Anders Månsson (S) och Anders Ljung (S) yrkar bifall till Samverkan för 
Bjuvs förslag till budget. 

Urban Berglund (KD) yrkar att Projekt 103 Bjuvstorp 5:25 – gamla 
tennisbanorna i kommunstyrelsens förslag stryks. 

Mikael Henrysson (SD) yrkar avslag på Urban Berglunds (KD) yrkande. 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på Urban Berglunds (KD) yrkande och Mikael 
Henryssons (SD) avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar 
enligt avslagsyrkandet. 

 

Votering 

Votering begärs och ska genomföras. 

JA = Projekt 103 Bjuvstorp 5:25 – gamla tennisbanorna kvarstår 

NEJ = Projekt 103 Bjuvstorp 5:25 – gamla tennisbanorna stryks 

 

Omröstningsresultat 

Omröstningen gav följande resultat vilket framgår av voteringslistan: 

./. 18 JA-röster och 13 NEJ-röster  

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Samverkan 
för Bjuvs förslag till budget och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

 

Votering 

Votering begärs och ska genomföras. 

JA = kommunstyrelsens förslag till budget 

NEJ = Samverkan för Bjuvs förslag till budget 

 

Omröstningsresultat 

Omröstningen gav följande resultat vilket framgår av voteringslistan: 

./. 18 JA-röster och 13 NEJ-röster  
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Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar: 

att anta kommunens övergripande mål 

att godkänna driftbudgetanslaget för respektive nämnd för år 2025 och plan 
för 2026 – 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att fastställa resultatet i 2025 års driftbudgetanslag till totalt 18 924 tkr i den 
skattefinansierade verksamheten 

att fastställa budgeterat resultatet i den avgiftsfinansierade delen (VA-
verksamheten) till 0 tkr 

att godkänna resultatbudget, balansbudget och finansieringsbudget för 2025 
och plan för 2026 och 2027 i enlighet med föreliggande förslag 

att godkänna investeringsbudget för år 2025 och plan för 2026 och 2027 i 
enlighet med föreliggande förslag 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera högst 2 mnkr avseende 
investeringsprojekt 

att kommunstyrelsen bemyndigas omdisponera 17,5 mnkr inom anslaget 
utrymme KS till förfogande 

att fastställa internräntan för år 2025 till 3,0 %  

att kommunstyrelsen har rätt att ta upp nya lån för 2025 med 139 000 000 kr 
(etthundratrettionio miljoner kronor) 

att kommunstyrelsen under år 2025 har rätt att omsätta lån, d v s låna upp 
motsvarande belopp som förfaller till betalning under år 2025 

att uppdra åt samtliga nämnder och styrelsen att med utgångspunkt i 
kommunfullmäktiges mål formulera nämndmål samt fastställa nämndens 
budget senast den 31 december 2024 

att nämnderna ska hålla budget. Vid negativ avvikelse ska redovisningen 
kompletteras med förslag till åtgärder så att resultatet vid årets utgång 
uppvisar budget i balans 
 
 
 
att ge kommunfullmäktiges revision följande specifika uppdrag: 
 

- att följa upp de uppdrag som gavs förra året för att se om 
åtgärderna haft avsedd verkan 

- att genomlysa ”projektprocessen” för att säkerställa en 
effektiv process 
 

 
att ge kommunstyrelsen följande specifika uppdrag:  
 

- att ta fram en ny vision för Bjuv (för att ersätta Bjuv vision 
2030) 
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- att aktivt arbeta för att synliggöra Bjuvs kommun som en 
attraktiv kommun att bo och verka i 

- att komplettera pågående ISO-arbete med ISO-27001 
(Informationssäkerhet) 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 

- att slutföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för bibliotek med 
samlingslokal 

- att genomföra hyresvärdsupphandling för särskilt boende 
- att genomföra hyresvärdsupphandling för idrottshall 
- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende service, 

tillgänglighet och bemötande 
- att vid identifiering av tillämpningar, metoder eller 

arbetssätt i andra kommuner eller verksamheter vilka är 
bättre än befintliga så ska dessa införas 

- att fortsätta samverkan med näringslivet för att klättra i 
näringslivsranking inom företagsklimat 

- att fortsätta satsa på kommunens trygghetsinsatser med 
åtgärder som motverkar otrygghet 

- att bygga ut kommunens kameraövervakning för en ökad 
upplevd trygghet 

- att fortsätta höja kvalitén i kommunen avseende tekniska 
lösningar för att samordna förvaltningarnas digitalisering 

- att fortsätta arbeta med offentlig upphandling som 
strategiskt verktyg för inköp för förbättrad ekonomi och 
höjd kvalité 

- att tillämpa funktion för upphandling och att köpa 
rättigheter att nyttja i stället för att äga företagsidéerna  

- att verka för att tillsammans med arbetsgivare i 
kommunen möjliggöra för unga att etablera sig på 
arbetsmarknaden 

- att ta fram och besluta om en uppdaterad och relevant 
bevarandeplan för att bättre spegla dagens verklighet  

- att ta ett samlat krafttag mot oseriösa fastighetsägare  
- att etablera destination som en uttalad del av 

näringslivsutvecklingen 
- att uppdatera kommunens näringslivsprogram 
- att tillsammans med kultur- och fritidsförvaltningen införa 

en näringslivs- och turismpolicy 
- att säkerställa att samtliga nämnder medverkar till att 

erbjuda feriepraktikplatser och sommarjobb 
- att ta fram och implementera riktlinjer för ökad 

trädplantering 
- att med särskilda medel plantera träd under våren 2025 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

42 (60) 

Sammanträdesdatum 

2024-11-25 
 

 

  
 

 

Justerarnas signaturer   Protokollsutdraget bestyrks 

 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 
servicenämnden bygga en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden och 
servicenämnden bygga en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 

att ge servicenämnden följande specifika uppdrag: 

- att tillsammans med bygg- och miljönämnden ta fram ny 
process för att återanvända ramper, trapphissar etc. som 
invånare önskar återlämna 

- att fortsätta arbetet med säsongsdekoration i samtliga 
kommundelar  

- att fortsätta utveckla och färdigställa skötselplaner för 
kommunens gemensamma ytor och anläggningar inför 
sommarsäsongen 2025 

- att vid beslut om nyetablering eller upprustning av parker, 
naturområde och grönytor beakta möjligheten till 
naturlekplatser för barn 

- att tillsammans med utbildningsnämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 

- att tillsammans med kultur- och fritidsnämnden säkerställa 
att det finns ändamålsenliga utegym i samtliga 
kommundelar 

- att inventera befintlig maskinpark för att säkerställa så att 
endast nödvändiga och maskiner som används finns 

- att säkerställa att en gemensam bilpool för kommunen och 
Omsorg i Bjuv AB är i drift till halvårsskiftet 2025 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och kultur- och 
fritidsnämnden medverka i projekt till en ny hundrastgård i 
varje kommundel inför sommaren 2025 
 

 
att ge kultur- och fritidsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta utveckla konsthallen för att främja det 
kulturella utbudet och attrahera besökare till vår kommun 

- att tillsammans med socialnämnden och 
utbildningsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger 
till fler skolor 

- att fortsätta erbjuda lovaktiviteter på samtliga skollov i alla 
kommundelar för att möjliggöra att så många barn och 
unga som möjligt kan ta del av aktiviteterna 
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- att fortsätta utveckla satsningen på MBU- människan 
bakom uniformen  

- att etablera Skol-IF på alla grundskolor F-9 
- att tillsammans med kommunstyrelsen införa en 

näringslivs- och turismpolicy 
- att tillsammans med servicenämnden säkerställa att det 

finns ändamålsenliga utegym i samtliga kommundelar 
- att tillsammans med kommunstyrelsens      

samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny konstgräsplan 

- att tillsammans med kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsförvaltning och servicenämnden 
medverka i projekt till en ny hundrastgård i varje 
kommundel inför sommaren 2025 
 
 
 

att ge utbildningsnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta ha en riktad satsning på elevhälsan för att i 
nära samverkan med pedagogerna erbjuda det stöd och 
hjälp som behövs för att kunna slutföra grundskolan 

- att tillsammans med medarbetarna vidareutveckla 
aktiviteten Motivationslyftet 

- att tillsammans med socialnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att genomföra åtgärder för att nå högre studiero genom att 
införa resursskola 

- att implementera en fritidsplan till starten för höstterminen 
2025 för att säkerställa en god kvalitet inom verksamheten 
på alla fritidshem 

- att erbjuda läxhjälp som en del av 
fritidshemsverksamheten 

- att i samarbete med socialnämnden se över hur 
föräldrastöd kan stärkas och knytas an till befintliga 
insatser som sker i kommunen 

- att undersöka möjligheterna till att utveckla en högre 
utbildning inom cirkulär livsmedelsproduktion 

- att etablera en ny i ur och skur- eller uteförskola i varje 
kommundel 

- att införa AI-hjälpmedel som en självklar del i skolarbetet i 
pedagogiskt syfte för att ge varje elev möjlighet att nå 
framgång i sina studier  

- att tillsammans med servicenämnden ta fram en 
handlingsplan under våren 2025 med åtgärder för att 
minska tallrikssvinnet i skolmatsalarna 
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att ge bygg- och miljönämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att med extra tilldelade medel genomföra fortsatt utökad 
tillsyn mot skräpiga fastigheter 

- att tillsammans med servicenämnden ta fram ny process 
där tidsaspekt i relation till förändrat liv är en viktig del för 
att återta och återanvända ramper, trapphissar etc som 
invånare önskar återlämna 

- att vid bygglovsprövning införa tillämpning av 
helhetsbedömning utifrån såväl enskilda som allmänna 
intressen 

 
 
 
att ge socialnämnden följande specifika uppdrag: 
 

- att fortsätta det förebyggande sociala arbetet på fältet och 
återrapportera effekterna av satsningen 

- att fortsätta det proaktiva arbetet för att motverka ofrivillig 
ensamhet och återrapportera effekterna av satsningen 

- att tillsammans med utbildningsnämnden och kultur- och 
fritidsnämnden utöka satsningen Aktivitet förebygger till 
fler skolor 

- att införa kvalitetssäkring minst i likhet med 
Silviacertifieringens kravställningar i verksamheten senast 
halvårsskiftet 2025  

- att införa och tillämpa riktlinjer för motprestationer vid 
bidrag och försörjningsstöd 

- att lära av de kommuner som infört aktivitetsplikt för att 
implementera en effektiv modell för att arbetslösa ska ta 
sig närmare och ut på arbetsmarknaden 

- att i samverkan med utbildningsnämnden utreda hur en 
nära och bred samverkan för att stötta barn och deras 
familjer förebyggande kan införas 

- att utöka det proaktiva arbetet för att stötta och stärka 
familjer i syfte att minska risk för placeringar 

- att aktivt arbeta för att rekrytera fler familjehem 
- att stärka kommunens familjehem och prioritera lokala 

lösningar som kan möta barnets behov på ett hållbart och 
kostnadseffektivt sätt, före andra mer kostsamma insatser 

- att säkerställa att ersättning för placerade individer är i 
paritet med SKR:s riktlinjer. 
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Reservation 

Liselott Bergwall Rehnstrand (S), Liselott Ljung (S), Anders Månsson (S), 
Krister Nilsson (C), Kai Christiansen (S), Terhi Laine (S), Patrik Söderberg 
(S), Madeleine Landin (S), Anders Ljung (S), Christer Landin (S), Inga 
Bakken (S) och Urban Berglund (KD) reserverar sig till förmån för eget 
yrkande. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Ekonomiavdelningen 
Samtliga nämnder 
Diariet 
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§ 115 Dnr 2024-00397 

Justering i Bjuvs kommuns VA-taxa fr.o.m. 2025-01-01 

Sammanfattning 

I enlighet med fastställd affärsplan för 2025 föreslås följande förändringar på 
VA-taxan: 
 
Anläggningsavgifter justeras med en höjning med 0,7% jämfört med 2024. 
 
Brukningsavgifter för dricksvatten höjs med 1%, spillvatten höjs med 10,5% 
och dagvatten höjs med 11%. 
 
Förändringarna innebär en höjning för Typhus A (villa) med 57 kr/mån och 
en höjning för Typhus B (flerfamiljshus) med 41 kr/mån/lgh. 
 

 

Ärendet 

För att täcka nödvändiga kostnader för Bjuvs kommuns allmänna vatten- 
och avloppsanläggning skall ägare av fastighet eller annan avgiftsskyldig 
inom anläggningens verksamhetsområde betala avgifter enligt taxa. 

Avgifterna utgörs av anläggningsavgifter och brukningsavgifter.  

Avgift tas ut för: 
V, vattenförsörjning 
S, spillvattenavlopp 
Df, dag- och dränvattenavlopp från fastighet 
Dg, dagvattenavlopp från allmän platsmark 

Följande förändringar föreslås för VA-taxan i Bjuvs kommun från och med 
2025-01-01: 

• VA-taxa taxebilaga 1 (Anläggningsavgifter) justeras med indextalet 
för maj 2024 (152,8) i Entreprenadprisindex, till 221 (Jan 2011 = 
100) enligt Bjuvs kommuns VA-taxa §10. Justeringen innebär en 
höjning med 0,7 % jämfört med 2024. 

• VA-taxa taxebilaga 2 (Brukningsavgifter) justeras med en 
snitthöjning av VA-taxan på 6,1%. Snitthöjningen fördelas på 
avgiften för vattenslag dricksvatten med 1%, avgiften för vattenslag 
spillvatten med 10,5% och avgiften för vattenslag dagvatten med 
11%. 
Detta innebär en genomsnittlig höjning för Typhus A med 57 kr/mån 
och för Typhus B (flerfamiljshus) 41 kr/mån/lgh. 

• VA-taxa taxebilaga 3 (Avgifter för särskilda VA-abonnemang) 
justeras med indextalet för maj 2024 (416,18) i konsumentprisindex, 
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KPI (1980 = 100). Justeringen innebär en höjning med 3,7% jämfört 
med 2024. 

 

• VA-taxa - Taxa för Bjuvs kommun allmänna vatten -och 
avloppsanläggningar  

Under paragraf §14.8 b har lagts till om att schablonberäkning också 
innefattar när avläsning inte registrerats trots påminnelser från NSVA. 

 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-11-06, § 135 
 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna 
föreslagna justeringar i Bjuvs kommuns VA-taxa fr.o.m. 2025-01-01.    
 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 124 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna föreslagna justeringar i Bjuvs 
kommuns VA-taxa fr.o.m. 2025-01-01.    
 
 

 

Beslutet skickas till: 
NSVA AB 
Samhällsbyggndschef 
Ekonomiavdelningen 
Diariet 
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§ 116 Dnr 2024-00402 

Förslag byte av uppräkningsmodell från sotningsindex 
till PKV 
 

Sammanfattning 

Sveriges kommuner och Regioner (SKR) kommer inom en 5-årsperiod sluta 
publicera det så kallade sotningsindexet som i dag används som 
uppräkningsmodell i våra taxor för rengöring (sotning) och 
brandskyddskontroll. 

SKR och Sveriges Skorstensfejarmästares Riksförbund (SSR) har därför 
tillsammans tagit fram en ny rekommendation om index för årlig 
återkommande justering av sotningstaxor, rengöring och 
brandskyddskontroll. Den nya rekommendationen är att Prisindex för 
Kommunal Verksamhet (PKV) används för justering av sotningstaxor och att 
taxorna justeras den l januari. PKV är den uppräkningsmodell som används 
för övriga taxor på Förebyggandeavdelningen. 

SKR och SSR är överens om att kommun och sotningsentreprenör kan 
komma överens om att indexet för justering av taxorna kan bytas under 
innevarande avtal och rekommenderar kommunerna att snarast byta index. 
Båda entreprenörerna är vidtalade och har inte några synpunkter mot bytet. 

Då SKR rekommenderar att byta uppräkningsmodell till PKV så snart som 
möjligt och att det medför vissa förenklingar för Räddningstjänsten Skåne 
Nordväst i hanteringen av uppräkningarna så anser RSNV att det är lämpligt 
att byta uppräkningsmodell redan till 2025. 

 

För att säkerställa rätt nivå vid övergången till PKV 1/1 2025 meddelar SKR 
att Räddningstjänsten Skåne Nordvästs nuvarande taxa ska multipliceras 
med faktorn 0,993 och sedan justeras enligt PKV medan Båstads 
nuvarande taxa ska multipliceras med faktorn 0.996 och sedan justeras 
enligt PKV. Efterföljande år ska endast PKV användas. De olika 
justeringarna beror på att Båstad (innan inträdet i förbundet) och 
Räddningstjänsten Skåne Nordväst har räknat upp taxorna vid olika datum. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Susan Elmlund, 2024-10-23 
Räddningstjänst Skåne Nordväst, protokoll direktionen, 2024-10-11 (med 
bilagor) 
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Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta: 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att använda PKV för 
uppräkning av taxor för rengöring (sotning) och brandskyddskontroll från 
och med l januari 2025, samt 
 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att vid övergången till 
PKV så justeras Räddningstjänsten Skåne Nordvästs taxa för 2024 med 
faktorn 0.993 och Båstads taxa för 2024 med faktorn 0.996 i enlighet med 
SKR:s rekommendation. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-10-30, § 129 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att använda PKV för 
uppräkning av taxor för rengöring (sotning) och brandskyddskontroll från 
och med l januari 2025, samt 
 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att vid övergången till 
PKV så justeras Räddningstjänsten Skåne Nordvästs taxa för 2024 med 
faktorn 0.993 och Båstads taxa för 2024 med faktorn 0.996 i enlighet med 
SKR:s rekommendation. 

 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 125 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar: 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att använda PKV för 
uppräkning av taxor för rengöring (sotning) och brandskyddskontroll från 
och med 1 januari 2025, samt 
 
att godkänna det kommungemensamma förslaget om att vid övergången till 
PKV så justeras Räddningstjänsten Skåne Nordvästs taxa för 2024 med 
faktorn 0.993 och Båstads taxa för 2024 med faktorn 0.996 i enlighet med 
SKR:s rekommendation. 
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Beslutet skickas till: 

Räddningstjänsten Skåne Nordväst 
Ekonomiavdelningen 
Diariet 
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§ 117 Dnr 2024-00384 

Försäljning av Omsorg i Bjuv AB till Bjuvs Kommunhus 
AB 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsens förvaltning har tagit fram förslag till försäljning av 
Omsorg i Bjuv AB till Bjuvs Kommunhus AB. Försäljning av bolaget sker till 
nominellt värde av aktiekapitalet.  

Bolagets aktiekapital är 1 mnkr kommer att vara köpeskilling för aktierna i 
bolaget. 

Affären kommer att genomföras under januari månad 2025. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Anders Björklund, 2024-10-10 
Årsredovisning för Omsorg i Bjuv AB 2023 (med bilagor) 

 

Kommunstyrelsens förvaltnings förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förvaltning föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna försäljning av Omsorg i Bjuv AB (org nr 559254-4448) till Bjuvs 
Kommunhus AB org nr 559462-2952) för 1 miljon kronor.     

 

Deltar inte i beslutet 

Liselott Ljung (S) meddelar att hon inte deltar i beslutet. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskottsförslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna försäljning av Omsorg i Bjuv AB (org nr 559254-4448) till Bjuvs 
Kommunhus AB org nr 559462-2952) för 1 miljon kronor.   
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-10-30, § 127 
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Yrkande 

Kenneth Bolinder (SD), Kalle Holm (SD), Christel Hedlund (SD), Baloo 
Engström (SD), Raymond Blixt (SD), Matthias Åkesson (M), Jörgen 
Johnsson (M) och Bengt Gottschalk (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna försäljning av Omsorg i Bjuv AB (org nr 559254-4448) till Bjuvs 
Kommunhus AB org nr 559462-2952) för 1 miljon kronor.   
 
 

Reservation 

Ulrika Thulin (S), Liselott Ljung (S) och Bo Hallqvist (S) reserverar sig mot 
beslutet. 
 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 127 
 

Yrkanden 

Jörgen Johnsson (M), Mikael Henrysson (SD), Matthias Åkesson (M), Urban 
Berglund (KD) och Kenneth Bolinder (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att:  
 
godkänna försäljning av Omsorg i Bjuv AB (org nr 559254-4448) till Bjuvs 
Kommunhus AB org nr 559462-2952) för 1 miljon kronor.   
 

Reservation 

Liselott Ljung (S) reserverar sig mot beslutet. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Ekonomiavdelningen 
Diariet 
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§ 118 Dnr 2023-00458 

Information om nu gällande ordningsföreskrifter efter 
Länsstyrelsens prövning av kommunfullmäktiges 
beslut § 157 år 2023 om fyrverkerier och andra 
pyrotekniska varor och beslut § 232 år 2020 om 
växtlighet 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 20 december 2023 att upphäva delar av de av 
Bjuvs kommunfullmäktige beslutade Allmänna lokala ordningsföreskrifterna 
(ordningsföreskrifterna) för Bjuvs kommun som kommunfullmäktige 
beslutade om den 11 december 2023, § 157. Det innebär att så som de nu 
gällande ordningsföreskrifterna är utformade, råder ett totalförbud mot 
användning av fyrverkerier och pyrotekniska varor på offentlig plats, det vill 
säga det område där lokala ordningsföreskrifter gäller, samt områden 
tillhörande förskolor och skolor, när det saknas tillstånd från 
polismyndigheten.  
 
Länsstyrelsen uppmärksammade även Bjuvs kommun på att kommunen 
inte skickat in tidigare beslut om ändring av ordningsföreskrifterna för 
prövning. De aktuella besluten har därför i efterhand prövats och godkänts 
av Länsstyrelsen.  
 
 

Ärendet 

Bjuvs kommunfullmäktige beslutade den 11 december 2023, § 157, att 
revidera § 19 i de Allmänna lokala ordningsföreskrifterna 
(ordningsföreskrifterna) för Bjuvs kommun i syfte att inskränka 
användningen av fyrverkerier och pyrotekniska varor på offentlig plats i 
Bjuvs kommun. De beslutade ändringarna prövades sedan av 
Länsstyrelsen som den 23 december 2023 beslutade att upphäva delar av 
de beslutade ordningsföreskrifterna. Det andra stycket i paragrafen som 
angav att polistillstånd inte behövdes mellan kl. 20.00 på nyårsafton till kl. 
01.00 på nyårsdagen upphävdes. Länsstyrelsen konstaterade att 
regleringen bröt mot ordningslagens bestämmelser om att polistillstånd 
krävs vid risk för skada eller beaktansvärd olägenhet på person eller 
egendom. Även det tredje stycket i paragrafen upphävdes eftersom 
Länsstyrelsen bedömde att ett totalförbud mot användning av fyrverkerier 
och andra pyrotekniska varor närmare än 100 meter från förskolor och 
skolor lade ett onödigt tvång på allmänheten och innebar en obefogad 
inskränkning i den enskildes frihet.  
 
Beslutet från Länsstyrelsen medför att så som de nu gällande 
ordningsföreskrifterna är utformade, råder det ett totalförbud mot 
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användning av fyrverkerier och pyrotekniska varor på offentlig plats, 
områden som enligt ordningsföreskrifterna är att jämställa med offentlig, det 
vill säga det område där lokala ordningsföreskrifter gäller, samt områden 
tillhörande förskolor och skolor, när det saknas tillstånd från 
polismyndigheten.  
 
Länsstyrelsen uppmärksammade även Bjuvs kommun på att kommunen 
inte skickat in tidigare beslut om ändring av ordningsföreskrifterna för 
prövning. Besluten avsåg ändrade regler om dels växtlighet, 
kommunfullmäktiges beslut § 232, 2020-11-26, dels fyrverkerier och 
pyrotekniska varor, kommunfullmäktiges beslut § 42, 2017-05-24. De 
aktuella besluten har i efterhand skickats in för prövning av Länsstyrelsen 
som har beslutat att godkänna beslutet om växtlighet samt konstaterat att 
det inte längre finns skäl att pröva det tidigare beslutet om fyrverkerier och 
andra pyrotekniska varor eftersom senare beslut av kommunen har ersatt 
det tidigare beslutet. 
 
Nu gällande ordningsföreskrifter avseende växtlighet och fyrverkeri och 
andra pyrotekniska varor lyder efter Länsstyrelsens prövning och beslut 
som nedan: 
 
Växtlighet  
 
9 § För att inte hindra framkomlighet eller sikt för trafikanter får växtlighet på 
tomt inte skjuta ut över gångbana eller över mark avsedd för gångbana, på 
lägre höjd än 2,50 meter över marken, över cykelväg på lägre höjd än 3,2 
meter över marken eller över körbana på lägre höjd än 4,60 meter över 
marken. Växtlighet får inte heller skymma gatubelysning eller gatuskyltar.  
 
Vid hörntomter intill gata, gångbana eller gång- och cykelväg får inte häckar 
eller annan växtlighet vara högre än 0,8 meter i en sikttriangel som sträcker 
sig minst 10 meter åt vartdera hållet längs med körbanan, gångbanan eller 
längs med gång- och cykelvägen. Vid utfarter får inte häckar eller annan 
växtlighet vara högre än 0,8 meter i en sikttriangel som sträcker sig minst 
2,5 meter åt vartdera hållet längs med körbanan, gångbanan eller längs 
med gång- och cykelvägen. Växtlighet får inte heller skjuta ut mer än 0,4 
meter sidledes över gata, gångväg eller gång- och cykelväg.  
 
Fyrverkerier och andra pyrotekniska varor  
 
19 § Fyrverkerier och andra pyrotekniska varor 
 
Fyrverkerier och andra pyrotekniska varor får inte användas på offentlig 
plats, områden som enligt ordningsföreskrifterna är att jämställa med 
offentlig, det vill säga det område där lokala ordningsföreskrifter gäller, samt 
områden tillhörande förskolor och skolor, utan polismyndighetens tillstånd. 
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Det är alltid förbjudet att använda fyrverkerier och pyrotekniska varor på 
offentlig plats inomhus, såvida inte den pyrotekniska produkten är godkänd 
för inomhusbruk samt att polistillstånd inhämtats för användandet. 
 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-10-30, § 126 
 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta fastställa att 
information:  
 
om att beslut § 157, taget av kommunfullmäktige den 11 december 2023 är 
delvis upphävt av Länsstyrelsen, att tidigare beslut taget av 
kommunfullmäktige den 26 december 2020 § 232 är prövat och godkänts av 
Länsstyrelsen och att nu gällande ordningsföreskrifter har kommit 
kommunfullmäktige tillhanda.  

 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-11-13, § 128 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar fastställa att information:  
 
om att beslut § 157, taget av kommunfullmäktige den 11 december 2023 är 
delvis upphävt av Länsstyrelsen, att tidigare beslut taget av 
kommunfullmäktige den 26 december 2020 § 232 är prövat och godkänts av 
Länsstyrelsen och att nu gällande ordningsföreskrifter har kommit 
kommunfullmäktige tillhanda.  

 

 

Beslustet skickas till: 
Kultur- och fritidsnämnden  
Bygg- och miljönämnden 
Servicenämnden 
Socialnämnden  
Utbildningsnämnden 
Diariet 
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§ 119 Dnr 2024-00416 

Avsägelse från Göran Palmkvist (M) gällande 
uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige 

Sammanfattning 

Göran Palmkvist (M) har 2024-11-04 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Göran Palmkvist (M) från uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige och lägga ett tack till protokollet. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Göran Palmkvist (M) 
Länsstyrelsen 
Kommunsekreterare 
Diariet 
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§ 120 Dnr 2024-00420 

Avsägelse från Amanda Hansen (M) gällande uppdraget 
som ersättare i bygg- och miljönämnden samt val av ny 
ersättare 

Sammanfattning 

Amanda Hansen (M) har 2024-11-11 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som ersättare i bygg- och miljönämnden. 

Som ny ersättare föreslås Håkan Nordström (M). 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Amanda Hansen (M) från uppdraget 
som ersättare i bygg- och miljönämnden och lägga ett tack till protokollet,  
 
samt att välja Håkan Nordström (M) som ny ersättare i bygg- och 
miljönämnden. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Amanda Hansen (M) 
Håkan Nordström (M) 
Bygg- och miljönämnden 
Kommunsekreterare 
Diariet 
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§ 121 Dnr 2024-00436 

Avsägelse från Christel Hedlund (SD) gällande 
uppdraget som ersättare i utbildningsnämnden samt 
val av ny ersättare 

Sammanfattning 

Christel Hedlund (SD) har 2024-11-18 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som ersättare i utbildningsnämnden. 

Ny ersättare väljs vid kommande sammanträde med kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Christel (SD) Hedlund från uppdraget 
som ersättare i utbildningsnämnden. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Christel Hedlund (SD) 
Utbildningsnämnden 
Kommunsekreterare 
Diariet 
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§ 122 Dnr 2024-00437 

Avsägelse från Benny Trollehjelm (SD) gällande 
uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden samt val 
av ny ledamot 

Sammanfattning 

Benny Trollehjelm (SD) har 2024-11-21 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden. 

Som ny ledamot föreslås Christel Hedlund (SD). 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Benny Trollehjelm (SD) från 
uppdraget som ledamot i utbildningsnämnden,  

samt välja Christel Hedlund ((SD) till ny ledamot i utbildningsnämnden. 

 

 

Beslutet skicks till: 
Benny Trolelhjelm (SD) 
Christel Hedlund (SD) 
Utbildningsnämnden 
Kommunsekreterare 
Diariet 



 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

60 (60) 

Sammanträdesdatum 

2024-11-25 
 

 

  
 

 

Justerarnas signaturer   Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 123 Dnr 2024-00439 

Avsägelse från Liselotte De Mello (SD) gällande 
uppdraget som ersättare i socialnämnden 

Sammanfattning 

Liselott De Mello (SD) har 2024-11-21 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som ersättare i socialnämnden. 

Ny ersättare väljs vid kommande sammanträde med kommunfullmäktige. 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Liselotte De Mello (SD) från 
uppdraget som ersättare i socialnämnden. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Liselotte De Mello (SD) 
Socialnämnden 
Kommunsekreterare 
Diariet 

 



  Röst 

18:51:23 — 6. Ställningstagande gällande Familjen Helsingborgs prioriteringar för 
infrastruktur och kollektivtrafik  
Rösta Ja för att bifalla styrelsens förslag,  
Nej för Krister Nilssons avslagsyrkande på attsatserna 
 
Resultat 
 Ja 18 
 Nej 11 
 Avstår 2 
 Ej röstat 0 

 

1 Pia Trollehjelm (SD) Ja 

2 Mikael Henrysson (SD) Ja 

3 Kenneth Bolinder (SD) Ja 

4 Kalle Holm (SD) Ja 

5 Raymond Blixt (SD) Ja 

6 Bengt Gottschalk (SD) Ja 

7 Christel Hedlund (SD) Ja 

9 Claes Osslén (SD) Ja 

10 Baloo Engström (SD) Ja 

12 Lars Hein (SD) Ja 

13 Sven-Ingvar Blixt (SD) Ja 

14 Matthias Åkesson (M) Ja 

15 Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) Ja 

17 Andrej Schönbäck (M) Ja 

18 Jörgen Johnsson (M) Ja 

201 Jerry Karlsson (SD) Ja 

202 Lena Hein (SD) Ja 

208 Linda Helgesson Farrelly (M) Ja 

20 Anders Månsson (S) Nej 

21 Liselott Ljung (S) Nej 

22 Christer Landin (S) Nej 

23 Madeleine Landin (S) Nej 

24 Patrik Söderberg (S) Nej 

25 Terhi Laine (S) Nej 

27 Liselott Rehnstrand (S) Nej 

28 Kai Christiansen (S) Nej 

30 Krister Nilsson (C) Nej 

211 Inga Bakken (S) Nej 

212 Anders Ljung (S) Nej 

216 Leif Johansson (V) Avstår 

220 Urban Berglund (KD) Avstår 



  Röst 

21:03:44 — 7. Fastställande av budget 2025 och ekonomisk plan 2026-2027 för 
Bjuvs kommun  
Ha kvar proj 103 = JA 
Ta bort 103 = NEJ 
 
Resultat 
 Ja 18 
 Nej 13 
 Ej röstat 0 

 

1 Pia Trollehjelm (SD) Ja 

2 Mikael Henrysson (SD) Ja 

3 Kenneth Bolinder (SD) Ja 

4 Kalle Holm (SD) Ja 

5 Raymond Blixt (SD) Ja 

6 Bengt Gottschalk (SD) Ja 

7 Christel Hedlund (SD) Ja 

9 Claes Osslén (SD) Ja 

10 Baloo Engström (SD) Ja 

12 Lars Hein (SD) Ja 

13 Sven-Ingvar Blixt (SD) Ja 

14 Matthias Åkesson (M) Ja 

15 Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) Ja 

17 Andrej Schönbäck (M) Ja 

18 Jörgen Johnsson (M) Ja 

201 Jerry Karlsson (SD) Ja 

202 Lena Hein (SD) Ja 

208 Linda Helgesson Farrelly (M) Ja 

20 Anders Månsson (S) Nej 

21 Liselott Ljung (S) Nej 

22 Christer Landin (S) Nej 

23 Madeleine Landin (S) Nej 

24 Patrik Söderberg (S) Nej 

25 Terhi Laine (S) Nej 

27 Liselott Rehnstrand (S) Nej 

28 Kai Christiansen (S) Nej 

30 Krister Nilsson (C) Nej 

211 Inga Bakken (S) Nej 

212 Anders Ljung (S) Nej 

216 Leif Johansson (V) Nej 

220 Urban Berglund (KD) Nej 



  Röst 

21:05:08 — 7. Fastställande av budget 2025 och ekonomisk plan 2026-2027 för 
Bjuvs kommun  
KS = JA 
Samverkan = NEJ 
 
Resultat 
 Ja 18 
 Nej 13 
 Ej röstat 0 

 

1 Pia Trollehjelm (SD) Ja 

2 Mikael Henrysson (SD) Ja 

3 Kenneth Bolinder (SD) Ja 

4 Kalle Holm (SD) Ja 

5 Raymond Blixt (SD) Ja 

6 Bengt Gottschalk (SD) Ja 

7 Christel Hedlund (SD) Ja 

9 Claes Osslén (SD) Ja 

10 Baloo Engström (SD) Ja 

12 Lars Hein (SD) Ja 

13 Sven-Ingvar Blixt (SD) Ja 

14 Matthias Åkesson (M) Ja 

15 Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) Ja 

17 Andrej Schönbäck (M) Ja 

18 Jörgen Johnsson (M) Ja 

201 Jerry Karlsson (SD) Ja 

202 Lena Hein (SD) Ja 

208 Linda Helgesson Farrelly (M) Ja 

20 Anders Månsson (S) Nej 

21 Liselott Ljung (S) Nej 

22 Christer Landin (S) Nej 

23 Madeleine Landin (S) Nej 

24 Patrik Söderberg (S) Nej 

25 Terhi Laine (S) Nej 

27 Liselott Rehnstrand (S) Nej 

28 Kai Christiansen (S) Nej 

30 Krister Nilsson (C) Nej 

211 Inga Bakken (S) Nej 

212 Anders Ljung (S) Nej 

216 Leif Johansson (V) Nej 

220 Urban Berglund (KD) Nej 
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